
School Objective
Spectra Global School is committed to:

1.To create a learning environment that inspires curiosity, passion,
and motivation among students
2.To implement instructional strategies that develop problem-
solving skills and encourage their application in various contexts
3.To promote a growth mindset that encourages students to
embrace challenges and view mistakes as opportunities for growth
4.To cultivate a nurturing and inclusive school culture that
promotes the importance of respect, responsibility, and tolerance.
5.To embrace and promote Qatari, Arabic, and Islamic Values to
foster cultural awareness and pride and apply these in their
interactions with others
6.To deliver a curriculum that is rich and relevant, which equips
students for their further education and for life
7.To nurture collaborative partnerships with parents to actively
support and enhance students' learning and overall growth
throughout their educational journey
8.To engage and contribute to both the local and global
communities, fostering a sense of empathy and making a
meaningful difference in the world
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 تأهداف مدرسة الأطياف العالمية
تلتزم مدرسة الأطياف العالمية بما يلي:

1.     خلق بيئة تعليمية تثير الفضول والشغف والتحفيز بين الطلاب.
2.     تنفيذ استراتيجيات تعليمية تنمي مهارات حل المشكلات وتشجع

على تطبيقها في سياقات مختلفة.

3.     تعزيز عقلية التطور التي تشجع الطلاب على مواجهة التحديات
واعتبار الأخطاء فرصًا للنمو.

4.     تنمية ثقافة مدرسية راعية وشاملة تعزز أهمية الاحترام والمسؤولية
والتسامح.

5.     احتضان وتعزيز القيم القطرية والعربية والإسلامية لتعزيز الوعي
الثقافي والفخر وتطبيقهم في التفاعل مع الآخرين.

6.     تقديم منهج دراسي غني ومناسب يؤهل الطلاب لمواصلة تعليمهم
مدى الحياة.

7.     تعزيز الشراكات التعاونية مع أولياء الأمور لدعم وتعزيز تعلم الطلاب
والنمو الشامل طوال رحلتهم التعليمية.

8.     المشاركة والمساهمة في كلٍُّ من المجتمعات المحلية والعالمية،
وتعزيز الشعور بالتعاطف وإحداث فرق ذي معنى في العالم.
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